

BIERGERFORUM STENGEFORT NATURNO

lu **Hutt Dir Loscht selwer eng ëffentlech Plaz mat ze gestalten a wëllt wëssen, wat bei enger naturnoer Planung soll berücksichtegt ginn?**

Da kommt de 15. Juni 2024 op eise **Biergerforum Stengefort Naturno**.

Hei weise mir lech wéi ëffentlech Plazen, Spillraim an den eegene Gaart zukünfteg eng Wunnplaz fir de Mënsch a fir d'Biodiversitéit kennen duerstellen. Bei dësem Workshop a Form vun engem Modellbau kritt Dir net nëmme wäertvoll Tipps, mee Dir kennt selwer no Äre Virstellungen eng Plaz "vu muer" entwerfen.

Zéckt och net déi ganz Famill matzebréngen. Kanner kenne beim Modellbau oder un enger Aktivitéit am Kader vun der Campagne Ouni Pestiziden vun der Ëmweltberodung Lëtzebuerg (EBL) deel huelen. Bei dëser Aktivitéit fir Kanner ab 5 Joer ginn zesummen insektefrëndlech Planze geséint.

Fir all Är Iddien a perséinlech Froen, stinn lech de Service écologique an d'EBL zur Verfügung. Fir Gedréns a Mëttegiessen ass ebenfalls gesuergt. Basteltauglech Kleedung gëtt recommandéiert.

Wou? - Centre Culturel Al Schmelz, Steinfort

Wéini? - 15. Juni 2024 vun 10:00-13:00 Auer, Accueil um 09:45 Auer



Mellt lech w.e.g. fir de Workshop, fir d'Mëttegiessen a fir d'Kanneraktivitéit vun der EBL iwwer dësen QR Code (activites.steinfort.lu) un.



 Commune de
Steinfort

 **EbL**
Ëmweltberodung Lëtzebuerg a.s.b.l.



NaturPakt
Meng Gemeng engagéiert sech fir d'Natur

KlimaPakt EUROPEAN GREEN DEAL
Meng Gemeng engagéiert sech fir d'Klima

FORUM CITOYEN / CITIZEN'S FORUM

STENGEFORT NATURNO

fr

Vous avez envie de participer à l'aménagement d'une place publique et vous voulez savoir ce qui doit être pris en compte pour la planifier de manière proche de la nature ? Alors venez le 15 juin 2024 à notre **forum citoyen Stengefort Naturno**.

On vous montrera comment les places publiques, les espaces de jeu et votre propre jardin peuvent devenir un lieu de vie pour l'être humain et la biodiversité. Lors de l'atelier sous forme de maquette, vous recevrez non seulement de précieux conseils, mais vous pourrez également concevoir vous-même un espace «de demain» selon vos propres idées.

N'hésitez pas à venir avec toute votre famille. Les enfants peuvent participer à la construction de maquettes ou à une activité dans le cadre de la campagne Sans pesticides de l'Émweltberodung Lëtzebuerg (EBL). L'activité pour les enfants à partir de 5 ans consiste à semer ensemble des plantes respectueuses des insectes.

Pour toutes vos idées et questions personnelles, le Service écologique et l'EBL sont à votre disposition. Des boissons et le repas de midi sont également prévus. Des vêtements adaptés au bricolage sont recommandés.

Où ? - Centre Culturel Al Schmelz, Steinfort

Quand ? - 15 juin 2024 de 10h00-13h00, accueil à 09h45

en

Would you like to help design a public space yourself and want to know what should be taken into account in nature-oriented planning? Then visit our **citizens' forum Stengefort Naturno** on 15 June 2024.

You will be shown how public spaces, play areas and your own garden can be a future home for people and biodiversity. At the workshop in the form of a model building you will not only get valuable tips, but you can also design a place "of tomorrow" according to your own ideas.

Don't hesitate to bring the whole family along. Children can take part in modelling or in an activity as part of the campaign Without Pesticides of the Émweltberodung Lëtzebuerg (EBL). The activity for children aged 5 and over involves sowing insect-friendly plants.

For all your ideas and personal questions, the Service écologique and the EBL are at your disposal. Drinks and lunch will also be provided. Clothing suitable for handicrafts is recommended.

Where? - Centre Culturel Al Schmelz, Steinfort

When? - 15 June 2024 from 10am-1pm, reception at 9.45am



Nous vous prions de vous inscrire à l'atelier, au déjeuner ainsi qu'à l'activité pour enfants de l'EBL via ce code QR (activites.steinfort.lu)

Please register for the workshop, lunch and the EBL children's activity via this QR Code (activites.steinfort.lu)

